
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 14.08.2019 på Kirkebjerg Skole, Kl. 17-20,  

Deltagere: Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Mette Borgaard Bang, Tenna Juul Schrøder, Karen 
Markvard Martensen, Lene Kjer Rasmussen, Naja 
Kinch Sohn, Kåre Buje fra kl. 17.20, Maria Jelstrup 
Munk 
 
Elevråd: Line, Calvin fra kl. 17.20  
 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Helle Ockholm, Rikke Nørby, 
Maria Kongsvad 
 
Afbud: Rasmus Danker Danielsen, Jørn Boisen 

Uanmeldt forfald: Jesper Boysen, Line 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Præsentation Bjarne, ny leder præsenterer sig for SB og SB 
præsentere sig for Bjarne.  
Jørn Boisen erstatter Kirstine som 
forældrerepræsentant. 
 

 

3. Meddelelser ved 
a) elever 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) fritidsinstitutionen 

e) formanden 

 

a) Toiletterne, der efterspørges mere rengøring og 

kønsopdelte toiletter. Der er en dør på toilettet som 

skal laves.   

b) Der arbejdes med, at der skal vælges et 3. medlem 

fra medarbejder side til skolebestyrelsen. Det mødes 

ledelse og TR om. Der er kommet ny lokalaftale for 

lærerne lige før sommerferien, der er specifikt sat tid 

på forberedelsen, der er understreget at det kun er til 

forberedelse. Kontaktlæreropgaven fylder meget i 

hverdagen, lærerne er opmærksomme på, hvor den tid 

kommer fra. Det er i proces.  

b) Specialklasserækken: er blevet udvidet, lige op til 

sommerferien fik skolen besked på at skulle udvide 

yderligere. Det betød ansættelser, der er blevet ansat 

9 henover sommeren. Der var et stærkt felt. Der var 

to der sprang fra grundet løn. Alle de nye elever 

startede i mandags, det er gået godt. Der er 10 

klasser/grupper nu. Det betyder, at udskolingen i 



specialklasserækken er ”flyttet” ind i aulabygningen. 

Det bliver godt.  

Der bliver spurgt ind fra bestyrelsens side ift. hjælp 

og støtte. De vil gerne være med til en evaluering, så 

erfaringerne kan brugs fremadrettet. 

Almendelen: Det har været en god start på skoleåret. 

Der er en god stemning.  

Bygningsdelen: der er et utæt tag, det har været 

gennem flere år, pt. er taget brækket op igen og man 

har lokaliseret flere steder, som man arbejder på at 

udbedre lokalt.  

Ventilationen har der været efterset, og det skulle 

virke nu i alle bygninger. Hallen arbejdes der stadig 

på at få til at fungere optimalt. 

Der er udskiftet 20 vinduer i den nye bygning.  

Kunstgræsbanen bliver brugt rigtig meget, der er et 

stort vedligehold på den.  

Der kommer en brandøvelse i løbet efteråret.  

Trafikken er udfordret. Der kommer også flere taxaer, 

da der er kommet flere elever i specialklasserækken. 

Ledelsen er opmærksomme på problematikken.  

Personalenyt: Det ser ud til at vi har fået ansat alle 

de medarbejdere som skolen manglede. 

d) Udgår, da Jesper er fraværende. 

e) Skolebestyrelsen har sagt ja til at elevplaner 

fremover laves i Meebook. Da det uanset hvad 

fremadrettet, bliver i den platform de skal laves.  

 

 

 

4. Lærerenes respons på 
kommunikations-folder 

Der er ikke kommet særlig meget respons, så det 
tolkes som værende positivt. Det blev fremhævet, at 
det er godt, at det er en gode hensigter og ikke et 
egentligt reglement.  
Naja retter den til. Den sendes ud snarest. Den 
hedder ”Guide til ugeplaner og mails forældre og 
undervisere på Kirkebjerg Skole.” 

5. Forældremøderne SB-forældrerep.´s talepapir gennemgås 
(Tenna/Mette) + start tid på dem der mangler 

Guiden tages med og nævnes. Talepapiret skal følges 

i stor udstrækning. Det er inddelt afdelingsvis. 

Kommer der ikke nogen fra forældreforeningen, skal 

der siges lidt jf. noterne.  

6. Evaluering af året der er gået Ordet er frit 

Udsættes til næste gang.  

7. Evaluering af konfliktmægler-
ordning 

Det er virkeligt godt, at vi har fået uddannet 
konfliktmæglere her på skolen. På voksen siden her 
man halveret. På elevdelen fortsætter det. 



Konfliktmæglerne har et ønske om at brede det ud til 
kollegaer. Det er 6. årgang. I år er der planer om at 
elevmæglerne skal være med til trivselsdagen på 0. 
årgang. 

8. Orientering om resultater af 
afgangsprøver 2019, samt 
overordnet status på elevfravær og 
udvikling i antal af elever 

Udsættes det til næste gang.  

9. Plan for udarbejdelse af 
årsberetning 2018/2019 

Den skal til at udarbejdes, det skal startes op nu her.  
Tenna og Bjarne ser på tal til årsrapporten ala sidste 
år.  
Umiddelbart laves det i samme format som sidste år.  
Naja og Maria ser på referater og summer op på 
hvilke punkter/områder, der er relevante og tager 
dem med til næste møde. Lene/Helle ser på 
specialområdet. 

10. National trivselsmåling (eleverne) Bjarne gennemgår overordnet national trivselsmåling. 
Det er hensigten at der skal lave et trivselssårshjul. 
Det skal udvikles sammen med personalet.  
Bjarne dykker ned i et par eksempler, hvordan skal 
de læses, og hvordan kan resultaterne læses og 
bruges.  

11. Hvilket/hvilke fokus skal SB have 
dette skoleår? 

Hvad bliver skolens fokusområder? 
Evt. udsættes til forældrerepræsentanterne har holdt 
eget mødet? 

Trivselsmåling, årshjul for arbejdet med trivsel og 

antimobbestrategi ønskes som fokus.  

Punktet kommer på næste skolebestyrelsesmøde.  

12. Skole og forældre, kbh.´s 
efterårskursus d. 25. - 26. okt. 

Afholdes på Tivoli Hotel, tema: kommunikation, er 
der nogen der har lyst til at deltage? Dette er også 
for lærerrepræsentanterne……….. 

Formanden planlægger med at komme.  

13. Skole og forældres landsmøde 2019 Er der nogle der gerne vil deltage? Delegerede skal 
senes udpeges på næste SB møde. 
Det er d. 15. og 16. november, der er på Nyborg Strand.  

Der skal vælges delegerede på næste 

skolebestyrelsesmøde.  

Næstformanden og formanden stiller op, der må 

meget gerne være flere. Vi har 4 pladser. 

14. Evt. Næste møde torsdag d. 19. september 2019 kl. 17-
20  

Fremtidige dagsordenspunkter: 

o Endelig principstatus som afslutning på skoleåret. 
o Nye kommunikationsstandarder på intra ved indførelse af Aula (nyt intra), Mebook, 

osv. – også i sammenhæng med muligheden for forældres involvering. 
 
 



- Principielle holdninger: 
o Bestyrelsens holdning til ferieafholdelse udenfor skoleferien (vinterferie, 

efterårsferie?) 
o Værdier i det daglige - omkring mobilanvendelse, digital dannelse, REMA: 

Forældrecafe? Hvordan påvirker vi vores børn – eks. italesættelse af skolereformen? 
o Maria Ørskov Akselvoll, sociolog mulig oplægsholder ved forældreaftener. 
o Toning i udskoling – styrke det sociale sammenhold – relationer på tværs af 

klasserne. 

 

 

 


